

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/312 職夢 My 飛「佛」計劃事宜

敬啟者:

為加強青年人對大灣區認識,並鼓勵青年人規劃方向,於大灣區開展「三業」(學業、就業、創業);香港童軍總會童軍知友社與城市女青年商會將於2025年7月25日至7月31日(7日)聯合舉行職夢 My 飛「佛」計劃。活動簡介、行程及活動海報將以附件形式附上。

現誠邀同學參與是次活動,並需進行甄選,詳情如下:

日	期	:	2025年7月25日至7月31日(7日)
地	黑上	:	大灣區城市-佛山順德
對	象	:	16歲或以上高中學生(名額:6名)
工作	F體驗	; ;	新能源行業銷售、文創產業及企業行政工作等
費	用	:	全免(包括7日基本旅遊保險、住宿、團體活動交通及門票)

如有查詢,請致電 2461 1555 與程漢君老師或張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月二十四日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/312 Career Dream My Fav'Fo' Program

Dear Parents/Guardians,

To enhance young people's understanding of the Greater Bay Area and encourage them to plan their directions in the areas of "Three E" (Education, Employment, Entrepreneurship), the Scout Association of Hong Kong - The Friends of Scouting and Junior Chamber International City Lady will jointly hold the Career Dream My Fav "Fo" Program from July 25 to July 31, 2025 (7 days). Details of the activities, itinerary, and promotional poster will be attached.

We sincerely invite students to participate in this program, which requires a selection process. Details are as follows:

Date:	July 25 to July 31, 2025 (7 days)
Location:	Shunde, Foshan, Greater Bay Area
Targets	High school students aged 16 or above (Quota: 6 students)
Audience:	
Work	Sales in the renewable energy industry, cultural and creative
Experience:	industries, and corporate administration
Cost:	Free of charge (includes basic travel insurance for 7 days,
	accommodation, transportation for group activities, and admission
	tickets)

Should you have any enquiries, please contact Mr. Ching Hon Kwan or Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal